



Press Release

2nd June 2024

Gulf Hotels Group Strengthens Bahraini Workforce with New Appointments

Manama - Gulf Hotels Group, renowned hospitality management company with over 55 years of industry expertise in Bahrain, is delighted to announce the appointment of four talented Bahrainis into senior positions within the Group. This strategic move aligns with the company's continuous efforts to attract local talent and further solidifies its commitment to nurturing and empowering Bahraini professionals.

The recent appointments of these Bahraini professionals reflect the Group's commitment to empowering local talent and fostering a diverse and skilled workforce. Their wealth of experience and proven track record will be a significant asset to the Group and is expected to translate into significant and sustained improvements in the overall performance and continued success of the Group in the years to come. "

The appointments include: Reem Alrayes - Legal Counsel, Compliance and Board Secretary; Dalal Dhaif - Human Resources Manager; Mahmood Al Qaidoom - Projects Manager; and Hessa Behzad - Procurement Manager.

Group Chief Executive Officer Ahmed Janahi stated: "We are pleased to welcome this select group of highly regarded Bahraini professionals to our team. This decision showcases our unwavering commitment to recruiting and empowering local talents and we are confident that their extensive experience will be a significant asset to the Gulf Hotels Group and instrumental in driving the group's continued success and growth in the years to come."

--- END ---

About Gulf Hotels Group

Gulf Hotels Group BSC is a public limited liability company quoted on the Bahrain Stock Exchange incorporated in 1967, under the name of Bahrain Hotels Company. The Group is chaired by Mr. Farouk Almoayyed and is led by a Board of distinguished, well-established, and influential businessmen. The vision of the then Bahrain Hotels Company was to provide a standard of hospitality unrivalled on the Island, which was duly delivered with the opening of Bahrain's first 5-star property, the Gulf Hotel. Over 55 years later, this philosophy remains the same although the Group has continually expanded and upgraded its services to meet the modern-day demands.



مجموعة فنادق الخليج
GULF HOTELS
GROUP

نشرة صحفية

2 يونيو 2024

تماشياً مع استراتيجيتها لتعزيز الكوادر البحرينية تعين مجموعة فنادق الخليج أربعة بحريين في مناصب إدارية

المنامة: أعلنت مجموعة فنادق الخليج، الشركة الرائدة في مجال إدارة الضيافة بخبرة تزيد عن 55 عامًا في مملكة البحرين، عن تعيينها نخبة من الكوادر البحرينية ذوي الخبرات والمؤهلات العلمية لتولي مناصب إدارية بارزة في المجموعة تأتي هذه الخطوة في إطار جهود المجموعة المستمرة لإستقطاب أفضل الكوادر الوطنية والتزامها الدائم بالإرتقاء بمواردها البشرية و تطوير فريق العمل بشكل مستمر.

تؤكد هذه التعيينات الأخيرة ثقة المجموعة الراسخة في القدرات المتميزة للطاقات البحرينية وإيمانها بدورهم الفاعل في تطوير قطاع الضيافة والفندقة، والتزامها بتمكين الكفاءات الوطنية و استثمار إمكاناتهم مما سيساهم إيجابياً في أداء المجموعة وتحقيق اهدافها. وشمل التعيين كل من: ريم الرئيس بمنصب المستشار القانوني و مسؤول الإلتزام وسكرتير مجلس الإدارة، ودلال ضيف بمنصب مدير الموارد البشرية، ومحمود القيدوم بمنصب مدير المشاريع، وحصة بهزاد بمنصب مدير المشتريات.

وعلق الرئيس التنفيذي للمجموعة أحمد جناحي: قائلاً «يسعدنا أن نرحب بهذه النخبة المختارة من الشباب البحرينيين المتميزين في فريق عمل المجموعة متطلعين إلى اسهاماتهم الفعالة في المجموعة. وتؤكد هذه الخطوة على التزامنا بتعزيز قدرات الكوادر الوطنية وتمكين كفاءات واعدة في مناصب إدارية بارزة، ونحن على ثقة تامة بأن خبرتهم الواسعة ستشكل إضافة كبيرة لمجموعة فنادق الخليج، وستكون عاملاً جوهرياً في تعزيز اداء المجموعة وتحقيق المزيد من النجاح والتطور المستمر لها في السنوات القادمة».

--- إنتهى ---



مجموعة فنادق الخليج
GULF HOTELS
GROUP

Gulf Hotels Group Strengthens Bahraini Workforce with New Appointments



Reem Alrayes

Legal Counsel, Compliance & Board Secretary



Dalal Dhaif

Human Resources Manager



Mahmood Al Qaidoom

Projects Manager



Hessa Behzad

Procurement Manager